
Protokol Nr 41116
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu Mi nskiego

w dniu 11 stycznia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlon kowie Zarzqdu: t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

orazt Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Artur Wigckowski- dyrektor SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek z-ca dyr ds. administracyjno{echnicznych SPZOZ

w Minsku Maz.
Agnreszka Chojecka-Zaperly - gl. ksiggowa SPZOZ w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:

1 Otwarcie posiedzenia
2. Przyjqcie porzqdku obrad
3 Informacja o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4. Plan finansowy Samodzielnego Publicznego Zespolu OpiekiZdrowotnejw Minsku Mazowieckim

na 2016 rok.
5 Sprawy oswiatowe.
6 Sprawy zzakresugospodarki nieruchomoScramr.
7 Informacja o wdrozenru systemu nieodplatnej pomocy prawnej.
8 Sprawy rozne
9. Przyjgcie protokolow posiedzen w dniu 30 grudnia 2015 r i 4 stycznia 2016 r
'10. Zamkniecie oosiedzenia

Ad. 1

Wi cesta rosta - Krzy sztof Ptoch ock i oIw orzyl p os i ed ze n i e.

Ad.2
Wicestarosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjqty

jednoglosnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- zMazowieckiej Jednostki Wdrazania Programow Unijnych wptynqta informacja,2e
wniosek dotyczqcy hali sportowej przy Gimna4um i Liceum Ogolnoksztatcqcym
przeszedl weryfikacjq pod wzglgdem formalnym, pozostala ocena merytoryczna
i ewentualna kwota dofinansowania,
- odbylo siq spotkanie noworoczne zsamorzqdowcami u arcybiskupa Henryka Hosera,
rozmawiano m.in. na temat przygotowari do Swiatowych Dni Mlodziezy, ktore w lipcu



2016 r. odbqdq siq w Polsce. Dodal, ze koordynator na terenie powiatu minskiego nie
zgtosil zapotrzebowania szerszego wlqczenia sig w przygotowania, ale zadeklarowana
zostata pomoc w przygotowaniach.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcej sprawre:
- odbylo sig spotkanie z7 pracownikami ZSA w Minsku Maz., a w dniu 13 stycznia
br. odbgdzie siq spotkanie z Radq Rodzicow. Analizowana jest sytuacja zwiqzana
z powstalym konfliktem pomiqdzy dyrektorem ZSA a Radq Pedagogicznq, ktory
wynika m.in. z podjqtych dzialan zmierzajqcych do likwidar:ji kierunku architektura
kralobrazu i wprowadzenia kierunku technik naziemnej obsfugi porlow lotniczych,
Ponadto dyrektor organizujqc pracq pracowni gastronomicznej skrocila przerwy do
5 minut, co nie spotkalo sig z przychylnosciq uczniow i nauczycieri.

Ad.4
Glowna ksiqgowa SPZOZ - Agnieszka Chojecka-Zapterty powiedziala, 2e na

plan finansowy na 2016 r. sklada sig:
o plan zakupow inwestycyjnych finansowanych w 2016 r. w zakresie zakupow

gotowych dobr inwestycyjnych
- zaKup aparatu EKG 6.000 zt
- zakup karetki 265.000 zl
- Optyka Hopkinsa 7.934,54 zl
- wyposazenie budynku pawilonu (srodki wlasne 2.430.062,09 zl i dotacje
celowe 2.134.57 2,91 zl).

o plafl realizowanych inwestycji budowlano-montazowych w 2016 r.

- rozbudowa budynku SPZOZ budowa pawilonu etap lV wartosc
szacunkowa 6.17 4.133,7 B zl
- modernizaqa przychodni lekarskiej ll etap 1.203 000 zl,
- budowa rozdzielni elektrycznej do budynku pawilonu wraz z opracowaniem
projektu budowlanego 150.000 zt.

Glowna ksiggowa SPZOZ dodala, 2e o pomoc w sfinansowaniu zakupu karetki
zwrocono sig do gmin z terenu powiatu (Gmina Minsk Mazowiecki zadeklarowala
kwotq 10.000 zl, Miasto iGmina Mrozy 7.000 zl, Miasto Minsk Mazowiecki 30.000 zf,
a Gmina Dobre 5 000 zt)

o plafl remontow biezqcych.
- roboty remontowo-malarskie Oddziatu Chirurgii -20.000 zl

. wartoSc planowanych przychodow z dzialalnosci leczniczej z NFZ
48.289.612, 14 zl oraz ze sprzedazy swiadczeh kwota 2.765.000 zl, co l4cznie
daje kwotq 51.054.612,14 zl

. planowany rachunek zyskow i strat; wynik finansowy - strata w wysokosci
1.331 .500 zt.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski poinformowal, 2e przyjqto likwidacjg
kuchni od'1 listopada2016 r. Dodat,2ez koncem pa2dziernlka konczy siq umowa
na sprzqtanie i dowoz posilkow realizowan e przez firmg ,,Naprzod" i podjgta zostata
decyzja, ze outsourcing bqdzie dotyczyl kuchni. Rozpisany zostanie przetarg na
caloSc, Zeby uzyskac jak najkorzystniejszy efekt ekonomiczny, jesli chodzi
o zlecenie tych czynno6ci.



Starosta - Antoni Jan Iarczynski zwrocil siq z pytaniem, jak wyglqda kwestia
rozliczenia nadwykon an oraz czy w kwocie kontraktu z NFZ sq zaplanowane srodki na
podwyzki wynagrod zen dla pielqgniarek.

Dyrektor - Arlur Wigckowski wyjasnil, ze kontrakl z NFZ jest podpisany do
czerwca i jest to kontrakt na poszczegolne rodzaje Swiadczeh medycznych.
W zakresie specjalistyki kontrakt jest na poziomie roku ubiegtego, natomiast
o ok. 1% jest wigcej Srodkow na leczenie szpitalne, a zmniejszony zoslat o kilkadziesiqt
tysiqcy zlotych kontrakt na SOR. Porozumienie podpisane w grudniu 2015 r. z NFZ
opiewa na prawie 600.000 zl za nadwykonania z 2015 r., ale srodki jeszcze nie
wplynqfy. Dodal, ze sA jeszcze niezaplacone nadwykonania z lat ubieglych i w tym
zakresie zlo2ony zostanie pozew, Jeszcze w tym potroczu. (Jbecnie niezaptaconych
nadwykonan jest na kwotq ok. 1 mln zf. Wyjasnil,2e uzyskal informaqq, iZ roku 2010
nie bqdq placone nadwykonania, bo majq byc pokryte srodki na podwyzkq dla
pielggniarek (w przedstawionej pisemnej informacji srodki te nie zostaty zawarte).
\N zwiqzku z czYm nale2y przyjqc zasadg, 2e w zakresie porad specjalistycznych nie
mo2na realizowac ponad kontrakt.
Dyrektor SPZOZ dodal, ze jest podpisane porozumienie z piel,Tgniarkami, ze kwota nie
jest wpisana do placy zasadniczej tylko jest uzalezniona od istnienia kontraktu.
Pieniqdze przeznaczone na dodatki dla pielqgniarek otrzymywane sE miesiqcznie
w wysoko6ci ok. 260.000 zl.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk zwrocila sig z pytaniem o zagroaenia
w poszczegolnych pozycjach kosztow.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze w 2015 r. poniesione zostaly duze koszty na naprawy
urzqdzeh i sprzqtu medycznego, awaryjnoSc jest nie do przewidzenia. Ponadto
zuZycie materialow, m.in. wzrastajqce ceny lekow. Najprawdopodobniej wzrost
wynagrodzen dla pielqgniarek sprawi, 2e rowniez lekar:ze bgdq domagac siQ
zwigkszenia wynagrodzen. Nie do przewidzenia sq rowniez kwestie zwiqzane
z wyplatq ewentualnych odszkodowan za blqdy lekarskie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila uwagq, ze strata za 2015 rok jest duzo
wy2sza ni2 przewidywano.
Glowna ksiggowa SPZOZ powiedziala,2e specyfikq zakladu,jest to, ze w momencie
kiedy zwigkszone zostajq przychody to zwigkszajq sig rownie;z koszty (w przychodach
ujqte zostaiy nadwykonania, w kosztach sq podwyzki dla pielqrgniarek). Zwigkszyty siq
koszty zwiqzane z malerialami do remontow, koszty zu2ycia lekow i preparatow
krwiopochod nych.

Zarzqd Powi atu przyjql p rzed stawi o n q i nfo rm a cjq,
Nastqpnie dyrektor - Artur Wigckowski przedstawit rozliczenie srodkow dot.

termomodernizacji budynkow. Wyjasnil, 2e kwota otrz,ymana z MJWPU to
1.300.913,66 zl. Calkowita warlo6c projektu wynosila 2.321.368,02 zl, wydatki
kwalifikowane calkowite - 2.140.360,67 zl, wktad wlasny 1.020.4s4,36 zl, w tym
wydatki kwalifikowane 839.451,01 zl. Dofinansowanie wynosi 60,78o/o calkowitych
wydatkow kwalifikowanych i wynosi 1.300.9'13,66 zl. Dodal, ze kwota do zwrotu do
budzetu powiatu to 1 .227 .351 ,1 0 zl, a parlycypowaly jeszcze Gmina Minsk Mazowiecki
(kwota 15.229,63 zt) i Miasto Minsk Mazowiecki (12.044,72 z+) i spzoz
46.288,20 zl.

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

zgodnie z arL. 30a ust. 1 Karly Nauczyciela Zarzqd Powiatu jest zobowiqzany do dnia
20 stycznia przeprowadzic analizg poniesionych wydatkow na wynagrodzenia



nauczycieli w odniesieniu do Srednich wynagrodzeh nauczycieli oraz sredniorocznej
struktury zatrudnienia nauczycieli. Nastgpnie do 10 lutego nale2y sporzqdzic
sprawozdanie z wysokoSci srednich wynagrodzen i przekaz.ac do Regionalnej lzby
Obrachunkowej, Przewodniczqcemu Rady Powiatu, dyrektorom szkol i zwiqzkom
zawodowym. W wyniku przeprowadzonej analizy naleLy stwierdzic, ze powiat
w stosunku do ustawowych srednich wynagrodzen nauczycieli w 2015 roku nadplacit
kwotg 1.727.971,29 zl, najwigcej w grupie nauczycieli dyplomowanych, ktora jest
naj liczn iejs zq grupq nauczycieli.

Zar zqd P owi atu przyjql p rzed stawi o n q i nfo rm a cj q.
Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze dyrektorzy Irzech szkot zloZyli
wnioski z prosbq o wyrazenie zgody na udzial w projektach (w charakterze partnera)
z Dzialania 10.3 Doskonalenie zawodowe uczniow i nauczycieli. Wyjasnila, ze termin
skladania wnioskow uplywa 18 stycznia br.
Pieruvszy projekt dotyczy Zespolu Szkof Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz., liderem
projektu bgdzie Miqdzynarodowe Centrum Doskonalenia Zawodowego w Kowalach -firma konsultingowo-doradcza dzialajqca na rzecz szkolnictwa zawodowego
w wymiarze krajowym i zagranicznym. Firma ma doswiadczenie w aplikowaniu
o Srodki unijne. Projekt ,,Nowoczesny elektronik" skierowany, jest do mlodzie|y ZSZ
Nr 2 w dziedzinie elektroniki, informatyki, mechatroniki, jqzyka angielskiego
technicznego, ale to rowniez zajgcia z doradztwa zawodowego, zajqcia dodatkowe
z matematyki, fizyki, informatyki wynikajqce z polrzeb szkoly.
Warto6c projektu to 2 mln zl, wklad wlasny niepienigzny w formie nieodplatnego
wykorzystania bazy dydaktycznej szkoty. Trwalosc projektu wynosi 1 rok, skutki
finansowe zwiqzane z ulrzymaniem projektu dotyczq materialow eksploatacyjnych,
papier, tusze do drukarek oraz materialy do obwodow drukowanych, szacunkowy
koszt 3.000 zl. Projekt jest 2-letni realizowany bgdzie w okresie 1.09.2016 r.-
31.08.2018 r.

Skarbnik Powiatu zwrocila sig z pytaniem, na jakq kwotq szacowany jest wktad
niepieniqzny.

Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji powiedziala,2e, szkola nie przedstawila
szacunkowych kosztow wynajmu sal, bo pracujq jeszcze nad calosciq budzetu.

Nastgpnie przedstawila informacjg dotyczqcq drugiergo projektu - Zespolu
Szkol im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz., ktory realizowany ma byc we
wspolpracy z Centrum Edukacji Jqzykowej i Artystycznej MAXIMA Szkola juz
wcze5niej realizowala z Iq firmq projekty Projekt jest 2-letni obejmuje lata 2016-201 8,
skierowany jest do uczniow zasadniczej szkoly zawodowerj i technikum. Wartosc
projektu szacuje sig od 1 mln zl do 'l,B mln zl w zaleznosci od liczby uczniow
uczestniczqcych w projekcie. Tnrvalo6c projektu to 1 rok i dotyczy wykorzystania
sprzqtu po zakonczeniu realizacli, ewentualny koszt z tym zwiqzany moze dotyczyc
baterii do sprzqtu medialnego, poboru prqdu, zuZytych odczynnikow chemicznych.
Korzysci z realizacji projektu do doposazenie sal na ok. 50.000 zl, sla2e zawodowe
3-miesigczne dla uczniow i stypendia stazysty. Koszt udostgpnienia sal to
ok. 80.000 zlw zale1no6ci od tego ilu uczniow wezmie udzial.
Trzeci projekt Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz. ,,Poszerz swoje horyzonty zawodowe.
Nawigator kariery - profesjonalny geodeta". Liderem projektu jest firma TPI Sp. z o o.
z Warszawy. Projekt realizowany byfby przez 1 rok w okresie 1.08.2016 r. -
30.09.20'17 r. Partneramiwtym projekcie sq trzy szkoly ZS Nr 1 w Minsku Maz.i szkola
z Siedlec i szkola z \Narszawy. Ogolny budzet projektu szacuje sig na ok. 2 mln zl,
z czego budzet wstqpny ZS Nr 1 na kwotq 939.891 ,47 zl. WkJad wlasny niepienigzny



44.620 zt i pieniq2ny 11.896,47 zl. TrwaloSc projektu 2-letnia zwiqzana z deklaracjq,
ze bgdzie prowadzony nabor przez2lata do zawodu technik geodeta.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e w tym wniosku budzi wiele wqtpliwoSci fakt
udzialu pienigznego wnoszonego pzez powiat minski. Dodala, ze wedlug jej wyliczeri
kwota blisko 12.000 zl nie bilansuje sig, poniewa2 zalolono organizaqq stazy dla
uczniow, wynagrodzenie opiekuna stazu wktad wlas;ny osobowy organow
prowadzqcych szkoty na 8.500 zl, zaplanowano organizacje wyjazdow edukacyjnych
2.400 zl, zakup licencji do oprogramowania, przy czym nie wiadomo, czy olrzyma
kaZda szkola, czy tylko jedna. Jezeli chodzi o staze to ZS Nr 1 zaloZyla, Ze grupa
mlodziezy odbqdzie staz w starostwie i 8 gminach, a staze bedE platne

Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial,2e sta2e w Starostwte na pewno
nie bgdq platne
P. Emilia Piotrkowicz wyrazlla swoje zdanie, ze je2eli nie rna udzialu finansowego
powiatu to nalezy wyrazic zgodq, w sytuacji gdy nalezy wyloZyc srodki finansowe to
nie nalezy wyraZac zgody.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e mamy takq sytuacjg, ze
aplikujq trzy szkoly i duZq wartosciq sq platne staze dla uczniow. Dodat, 2e trzeci
projekt jest najmniej atrakcyjny oraz f akt, 2e mamy ponosic koszty stazy dla uczni6w.
Zaproponowalprzyjqcdo realizacji dwa projekty doLZSZnr2iZS im. M. Sklodowskiej
- Curie w Minsku Maz., a trzeci projekt zaproponowany ptzez ZS Nr 1 w Minsku Maz.
odrzucic ze wzglqdu na zaproponowane warunki.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik poruszyl kwestiq niedbatego przygotowania
przez szkoly materialow, w kt6rych m.in. brak jest wyliczen dolyczqcych kosztow
wynajmu sal.

Po analizie Zarzqd Powiatu postanowil wyrazic zgodq na realizacjq projektow
przez ZSZ Nr 2 i ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz,, a nie wyrazil zgody na
realizailq projektu przez ZS Nr 1 w Minsku Maz.

Ad, 6
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedzial, 2e w dniu 4 stycznia br. wplynqlo kolejne pismo dotyczqce wniosku SPZOZ
w Sulejowku o wyrazenie zgody jako wspolwtaSciciela dzialki ewidencyjnej nr 24
w obr. 42 w Sulejowku przy ul. ldzikowskiego na przebudovvq Przychodni Miejskiej
Nr 1 polegajqcq na wydzieleniu na poziomie parteru pomieszczen na aptekg
ogolnodostqpnE, przedstawiajqc zmieniony projekt uwzglqdniajqcy sugestie dotyczqce
lokalizacji drzwi na zaplecze projektowanej apteki.
Dodal, ze dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku pozytywnie
zaopiniowala zmieniony projekt przebudowy Poradni Miejskiej Nr 1.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal zmieniony projekt przebudowy.
Ponadto Zarzqd wyrazil zgodq na wystosowanie pisma do Rady Miasta Sulejowek
z wyjasnieniami dotyczqcymi powyzszej kwestii.
Nastgpnie p. Wojciech Osinski poinformowal,2e wplynql wniosek Wojta Gminy Dgbe
Wielkie z proSbq o uZyczenie czqsci dzialki o nr ew. 5914 poloaonej w Dgbem Wlk.
W obrqbie skrzy|owania ul. Szkolnej z ul, Przemyslowq. UZyczenie zwiqzane jest
zrealizaQq inwestycji,,Przebudowa drog gminnych ul, Szkolnr:j, ul. Janusza Korczaka
i ul. Kosmicznej w Dqbem wielkim", a okres u2yczenia do 31 grudnia 2017 r.
Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie uZyczenia czgsci nieruchomoSci
polozonej w miejscowoSci Dqbe Wielkie, stanowiqcej drogqr powiatowq nr 2222W,



przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednogtosnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 260/16 w sprawie u2yczenia czgsci
nieruchomo5ci polozonej w miejscowo6ci Dqbe Wielkie, stanowiqcej drogg
powiatowq nr 2222W.

Ad. 7
Sekretarz Powiatu Danuta Strejczyk wyjasnila, 2e zgodnie z ustawq

o nieodptatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej, ktora weszfa w zycie i stycznia
2016 r. zostala uruchomiona siec punktow nieodplatnej pomor:y prawnej. W skali kraju
miafy zafunkcjonowac 1524 punkly, a z informacji przedstawic,nych przez Ministerstwo
SprawiedliwoSci wynika, 2e kilkadziesiqt punktow nie zostalo uruchomionych. Zadanie
nalozone na powiat jest zadaniem z zakresu administracji publicznej realizowanym
wspolnie z gminami lub samodzielnie. Na powiat przypada 6 punktow nieodptatnej
pomocy prawnej ze wzglgdu na liczbg ludnoSci. Punkty te zafunkcjonowaty od
4 slycznia br. W ramach organizacji tej nieodplatnej pomocy prawnej doszlo szereg
obowiqzkow. Ponadto ustawa ustanowila nawet harmonogram, czyli dni do ktorych
poszczegolne czynnoSci nale2y zalatwic tj. zorganizowac lokale do swiadczenia
nieodplatnej pomocy prawnej (nawiqzano porozumienia z 11 gminami na terenie
powiatu). Gminy zadeklarowaly nieodptatne udostgpnienie lokali, ktore mieszczq sig
glownie w urzqdach miast i gmin, a w przypadku Sulejowka w Przychodni Miejskiej
Nr 2. Gminy zapewnity te2wyposazenie tych lokali, sprzqt, niektore lokale wyposazone
sq w sprzQt komputerowy, drukarki, tam gdzie tego sprzgtu nie ma to prawnicy, ktorzy
Swiadczq pomoc prawnE muszq zapewnic wtasny sprzgt.
Kolejnym etapem bylo zawarcie porozumienia z radami adwokackimi izbami radcow
prawnych. Takie porozumienia rownieZ zostaly zawarle. Okrggowa lzba Radcow
Prawnych wskazala nam do realizacji zadania 4 radcow prawnych. Zgodnie
z potozumieniem powinnismy otrzymac po dwoch radcow prirwnych na kazdy punki.
Z czlerech zaproponowanych radcow dwoch zrezygnowaNo. Natomiast Okrqgowa
Rada Adwokacka w Siedlcach wskazala 3 adwokatow i trz:ech ktorzy bgdq pefnic
zastgpstwa.
Nastqpnie nale2alo wybrac organizacje pozarzqdowq, ktora bqdzie Swiadczyla pomoc
prawnq w potowie punktow (zgodnie z ustawq).
Wyloniona zostala Fundacja Honeste Vivere, ktora rozpoczgla obstugg 3 punktow,
w Sulejowku, w Halinowie, Stanislawowie, w Dqbem Wielkim, Siennicy i Latowiczu.

P. Danuta Strejczyk powiedziala,2e mamy zawarte umowy o Swiadczenie uslug
prawnych z 5 adwokatami. W umowach zawafty zostal zapis, 2e zapewniajq oni
zastqpstwo. Zawarte zostaly dwie umowy o swiadczenie uslug prawnych z dwoma
radcami prawnymi. Ustalone zostaly harmonogramy dyzurow na pierwszy kwarlaN.
Dotacja na realizacjg nieodptatnej pomocy prawnej jesz:.cze nie wptynqla. po
zakonczeniu miesiqca do dnia 10 kolejnego miesiqca powinna wplynqc do Starosty
informacja o ilosci udzielonych porad prawnych.
Dodala, 2e duZe zadanie jest po stronie gmin, a polegajqce na rozpropagowanru
informacji o nieodplatnej pomocy prawnej.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa B4k odczytata wyjasnienie <iyrektora ZSA w Minsku

Maz dotyczqce brakujqcej kwoty 23.235 zl na wynagrodzenia Z wyjasnien wynika, ze
brakujqce Srodki dotyczyty podatku od wynagrodzen i skladek ZUS od wynagrodzeh
za grudzien 2015 r. Wynik du2e1 ilosci zwolnien lekarskich pracownikow



pedagogicznych, a w Slad za tym idq ptatne zastqpstwa nauczydeli w wigkszosci
dyplomowanych, ktore sq niemozliwe do przewidzenia na etapie planowania.
Skarbnik Powiatu powiedziala,2e moZna zwrocic siq o przedstawienie szczegolowego
wyl iczen ia dotyczqcego zastqpstw.
Starosta powiedzial,2e dla pelnego obrazu nale?y zwrocic siq rowniez do innych szkol
o przedstawienie takiego wyliczenia.

Dyrektor ZDP w Minsku Maz. - Andrzej Solonek poinformowal, Ze wplyngto
pismo GDDKiA w Warszawie kwestionujqce nasze stanowisko dotyczqce braku
podstaw prawnych przejgcia w zarzqd obiektow inzynierskich lezqcych w ciqgu drog
powiatowych nr 2223W, nr 2224\N, nr 2227\N i nr 2212W, ale bqdqcymi elementami
infrastruktury drogi A2-obwodnicy Minska Mazowieckiego.
Dyrektor ZDP powiedzial, 2e rozmawial z przedstawicielem GDDKiA w Warszawie
z ul. Zelaznei, ktory zwrocil uwage, Ze jesli chodzi o intc'rpretacjg skrzyZowania
to mamy racjq Ale zwrocil rowniez uwagg, ze jest ustawa rc autostradach platnych
i tam nie ma pojgcia ,,skrzy2owanie", ale jest zapis ,,przejazd" l wowczas opinia jest dla
nas niekorzystna. Nastgpnie odczytal art. 63b ustawy o autostradach ptatnych.
P. Andrzej Solonek powiedzial, 2e formalnego przekazania nie bylo, GDDK;A
przygotowuje podziaty, bo w tej chwili sprawuje trwaly zarzqd nad pasem
autostradowym i tymi drogami. Dodal, ze gwarancja na nawierzchniq przedluzona jest
na 8 lat i w przypadku ewentualnych napraw nale2y zglaszac wykonawcy.
Po analizie Zarzqd Powiatu postanowil podtrzymac swoje dotychczasowe stanowisko.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial,2e dyrektor PUP w Minsku Maz.
poinformowata, ze jeden z projektow (dot. sta2y zagranicznych), na realizacjq ktorego
wyra2ona byta zgoda nie bqdzie realizowany z powodu negatywnej oceny z przyczyn
formalnych.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 2s stycznia br. o godz. g.00.

Ad. 9
Protokoty posiedzen w dniach 30 grudnia 2015 r. i 4 stycznia 2016 r. zostaly

przylqte

Ad. 10
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicesta rost a - Krzy szlof Plochocki

Czionkowie Zarzqdu. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


